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l'automne. C'est fondamental et cela me semble en bonne voie.

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

04 Vraag van mevrouw Meryame Kitir aan de vice-eerste minister en minister van Werk en Gelijke 
Kansen over "het uitvoeringsbesluit bij artikel 34 van de arbeidsovereenkomstenwet" (nr. 6594)
04 Question de Mme Meryame Kitir à la vice-première ministre et ministre de l'Emploi et de l'Égalité 
des chances sur "l'arrêté d'exécution de l'article 34 de la loi sur les contrats de travail" (n° 6594)

04.01  Meryame Kitir (sp.a+Vl.Pro): Mijnheer de voorzitter, mevrouw 
de minister, met de wet van 27 april 2007 werd er een artikel 34 
heringevoerd in de arbeidsovereenkomstenwet van 3 juli ’78. Dit 
artikel bepaalt dat de arbeidsongeschiktheid, die het definitief 
onmogelijk maakt om het overeengekomen werk te verrichten, op 
zichzelf geen einde maakt aan de arbeidsovereenkomst wegens 
overmacht.

De definitieve arbeidsongeschiktheid moet ingevolge dat artikel om te 
beginnen worden vastgelegd of bevestigd door de preventieadviseur-
arbeidsgeneesheer. Vervolgens is de werkgever ertoe gehouden de 
werknemer in dienst te houden overeenkomstig de aanbevelingen van 
de preventieadviseur-arbeidsgeneesheer door zijn arbeid aan te 
passen en als dat niet kan door hem ander werk te geven. Tenzij dit 
technisch noch objectief mogelijk is of tenzij dit om gegronde redenen 
redelijkerwijze niet kan worden geëist.

Dit artikel is momenteel nog niet in voege aangezien het pas 
uitwerking heeft van zodra de Koning een uitvoeringsbesluit heeft 
genomen dat de praktische modaliteiten en de procedures vastlegt. 
Tenzij ik mij vergis, is een dergelijk uitvoeringsbesluit nog niet 
verschenen in het Belgisch Staatsblad, vandaar dan ook mijn vraag.

Wat is de stand van zaken van dit uitvoeringsbesluit? Wanneer zal 
deze bepaling uitwerking hebben?

04.01 Meryame Kitir
(sp.a+Vl.Pro): Depuis la loi du 27 
avril 2007, l’incapacité de travail 
qui empêche définitivement
d’effectuer le travail convenu ne 
suffit pas pour qu’il soit mis fin à la 
convention de travail. Ce n’est que 
lorsqu’il est objectivement
impossible d’adapter l’activité du 
travailleur à son incapacité ou de 
lui offrir un autre travail que 
l’employeur n’est plus tenu de le 
conserver à son service. Cette 
disposition n’est toutefois pas 
encore d’application en l’absence 
d’un arrêté d’exécution. Quel est 
l’état de la situation?

04.02 Minister Joëlle Milquet: Een ontwerp van koninklijk besluit tot 
uitvoering van artikel 34 van de wet van 3 juli ’78 betreffende de 
arbeidsovereenkomsten werd, ingevolge de in artikel 34, §5, van deze 
arbeidsovereenkomstenwet vervatte verplichtingen, voor advies 
voorgelegd aan de Hoge Raad voor Preventie en Bescherming op het 
Werk. Het advies was gevraagd met een termijn van 2 maanden. De 
partners hebben een bijkomende termijn van 2 maanden gevraagd.

Het advies zal normaal in het begin van september 2008 worden 
verzonden. Ik wacht op het advies.

04.02 Joëlle Milquet, ministre: Un 
projet d’arrêté royal d’exécution de 
la loi sur les conventions de travail 
a été soumis pour avis au Conseil 
supérieur pour la prévention et la 
protection au travail. Le délai 
normal est de deux mois mais les 
partenaires sociaux ont demandé 
un délai supplémentaire de deux 
mois. J’attends donc l’avis pour le 
début du mois de septembre.

04.03  Meryame Kitir (sp.a+Vl.Pro): Ik dank u voor uw antwoord.

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

05 Vraag van mevrouw Meryame Kitir aan de vice-eerste minister en minister van Werk en Gelijke 
Kansen over "de stand van zaken van het ontwerp van koninklijk besluit betreffende het welzijn op het 
werk van uitzendkrachten en van het ontwerp van koninklijk besluit betreffende de onevenredig 
verzwaarde risico's" (nr. 6595)
05 Question de Mme Meryame Kitir à la vice-première ministre et ministre de l'Emploi et de l'Égalité 
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des chances sur "l'état d'avancement du projet d'arrêt royal relatif au bien-être au travail des 
travailleurs intérimaires et du projet d'arrêté royal relatif aux risques aggravés de manière 
disproportionnée" (n° 6595)

05.01  Meryame Kitir (sp.a+Vl.Pro): Mijnheer de voorzitter, mevrouw 
de minister, uw voorganger, de heer Vanvelthoven, had na 
maandenlange besprekingen met de betrokken actoren twee 
belangrijke ontwerpen van koninklijk besluit voorbereid die reeds in 
een vergaand stadium van afhandeling van de administratieve 
verplichtingen waren gekomen vóór de ontbinding van het Parlement 
en het aanbreken van de periode van lopende zaken.

Het eerste ontwerp streefde een zelfde niveau van bescherming na 
inzake het welzijn op het werk voor de uitzendkrachten als voor de 
andere werknemers van de ondernemingen. Daarom werd onder 
meer in de invoering van een door het Comité voor Preventie en 
Bescherming op het Werk goedgekeurde werkpostfiche voorzien, 
werden betalingen ingevoerd inzake het gezondheidstoezicht op de 
uitzendkrachten, werd de verplichting ingevoerd om iemand uit de 
hiërarchische lijn aan te duiden voor het onthaal van de 
uitzendkrachten en werd in de verplichting voorzien om een 
gecentraliseerde geschiktheidfiche voor elke uitzendkracht op te 
stellen.

Het tweede ontwerp liet toe om elk jaar een beperkt aantal 
ondernemingen te identificeren met de allerslechtste
schadestatistieken inzake arbeidsongevallen voor de afgelopen drie 
jaar. Daardoor zouden deze ondernemingen intensief kunnen worden 
doorgelicht en opgevolgd door de inspectie Toezicht en Welzijn op het 
Werk die op die manier meer gefocust zou kunnen werken.

Mevrouw de minister, tenzij het mij ontgaan is, zijn beide belangrijke 
ontwerpen inmiddels nog niet in het Belgisch Staatsblad gepubliceerd. 
Hebt u de lopende procedure inzake de administratieve verplichtingen 
opnieuw opgenomen? Wat is de stand van zaken van beide dossiers? 
Blijft de inhoud ervan in de lijn met wat op het moment van de 
ontbinding van het Parlement reeds voorlag en met wat uw 
voorganger ter zake inhoudelijk had toegelicht bij de bespreking van 
de wettelijke basis van deze uitvoeringsbesluiten?

05.01 Meryame Kitir
(sp.a+Vl.Pro): Après des
discussions qui ont duré plusieurs 
mois, l’ancien ministre, M.
Vanvelthoven, avait préparé deux 
projets d’arrêté royal qui sont 
restés en l’état parce que le 
gouvernement précédent est alors 
entré en période d’affaires
courantes. La finalité du premier 
projet est d’assimiler les
travailleurs intérimaires aux autres 
travailleurs sur le plan de la 
protection au travail. Quant au 
deuxième projet, il permet 
d’identifier chaque année les 
entreprises ayant de mauvaises 
statistiques en matière de
dommages résultant d’accidents 
du travail. Ces entreprises sont 
soumises à un audit de
l’inspection Contrôle du bien-être 
au travail.

Que sont devenus ces deux 
projets? Leur teneur restera-t-elle 
inchangée?

05.02 Minister Joëlle Milquet: Mijnheer de voorzitter, het eerste 
ontwerp betreft het onthaal en de werkpostfiche van de 
uitzendkrachten. Er is al een koninklijk besluit betreffende het onthaal 
en de begeleiding van de werknemers met betrekking tot het welzijn 
op het werk verschenen voor alle nieuwe werknemers.

Wat de werkpostfiche betreft, ligt het ontwerp van koninklijk besluit 
klaar bij de Hoge Raad voor Preventie en Bescherming op het Werk, 
waar de sociale partners nog enkele punten bespreken. Momenteel is 
er reeds een unaniem akkoord over een aangepaste werkpostfiche 
voor elke werkpost of functie die risico's inhoudt en maatregelen 
vereist. Deze werkpostfiche bevat naast een beschrijving van de 
taken ook de inhoud van het nodige onthaal en opleiding. Het gaat 
daarbij onder andere over de risico's, preventiemaatregelen, medisch 
toezicht en persoonlijke beschermingsmiddelen. Deze gegevens zijn 
nuttig als schema voor het onthaal van de uitzendkracht bij de 
gebruiker in het kader van het bovengenoemde KB.

05.02 Joëlle Milquet, ministre: Le 
premier projet d’arrêté royal a été 
soumis pour avis au Conseil 
supérieur pour la prévention et la 
protection au travail au sein duquel 
les partenaires sociaux discutent 
encore  certains points. Un accord 
a déjà été conclu sur la
modification de la fiche sur le 
poste de travail. Celle-ci
contiendra désormais, outre un 
descriptif des tâches, une
énumération des obligations en 
matière d’accueil et de formation
ainsi que des informations sur les 
risques, les mesures de
prévention, la surveillance
médicale et les équipements de 
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Deze werkpostfiche kan worden gebruikt om het aantal 
uitzendkrachten te registreren. Ook de uitzendkracht zelf ontvangt de 
werkpostfiche. Daarnaast zijn de sociale partners het ook eens over 
een praktische regeling voor de uitvoering en de registratie van het 
medische toezicht op de uitzendkrachten. Ik verwacht het advies voor 
begin september 2008.

Het tweede ontwerp betreft de onevenredig verzwaarde risico’s. 
Hieromtrent is de adviesprocedure nog aan de gang. Het ligt in de 
verwachting dat het beheerscomité van het Fonds voor 
Arbeidsongevallen binnenkort een advies zal uitbrengen waarna de 
administratieve procedure kan worden voortgezet. De twee ontwerpen 
van KB zijn qua inhoud conform de voorstellen van de vroegere 
minister Vanvelthoven. Dit is dus aan de gang. Ik wacht op het advies.

protection individuels. Elle pourra 
être employée pour enregistrer le 
nombre de travailleurs 
intérimaires. Chaque travailleur 
intérimaire en recevra un
exemplaire. Les partenaires
sociaux se sont également mis 
d’accord sur un règlement relatif à 
l’exécution et à l’enregistrement de 
la surveillance médicale. J’attends 
leur avis à ce sujet pour le début 
du mois de septembre 2008. 

Le second projet concerne les 
risques accrus. J’attends l’avis du 
comité de gestion du Fonds des 
accidents du travail. Les deux 
projets d’arrêtés royaux 
correspondent quant au contenu 
aux propositions faites par l’ancien 
ministre Van Velthoven.

05.03  Meryame Kitir (sp.a+Vl.Pro): Is het mogelijk om een 
voorbeeld van een werkpostfiche te krijgen? In het eerste deel van uw 
antwoord zei u dat er al een akkoord bestaat over de werkpostfiche 
die ook de uitzendarbeiders zullen ontvangen. Is daar al een model 
van klaar of niet?

05.03 Meryame Kitir
(sp.a+Vl.Pro): Il y a donc déjà un 
accord à propos de la fiche 
relative au poste de travail pour les 
travailleurs intérimaires. Pourrions 
nous en recevoir un modèle?

05.04 Minister Joëlle Milquet: Ja. Ik kan u dat tonen. 05.04 Joëlle Milquet, ministre: 
Certainement, je vous le ferai 
parvenir.

05.05  Meryame Kitir (sp.a+Vl.Pro): Mevrouw de minister, bedankt 
voor uw antwoord. 

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

06 Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de vice-eerste minister en minister van Werk en Gelijke 
Kansen over "arbeidsongevallen bij jobstudenten-uitzendkrachten" (nr. 6652)
06 Question de M. Stefaan Vercamer à la vice-première ministre et ministre de l'Emploi et de l'Égalité 
des chances sur "les accidents du travail dont sont victimes les étudiants jobistes-travailleurs 
intérimaires" (n° 6652)

06.01  Stefaan Vercamer (CD&V - N-VA): Mevrouw de minister, ik 
heb met aandacht geluisterd naar de denkpistes die u voorlegt wat de 
hervorming van de studentenarbeid op zich betreft. Dat zijn zeer 
interessante denkpistes. Ik meen dat het zeer nuttig is dat men de 
oefening doet in het raam van de hervorming van de banenplannen 
en dat men tot een tarief komt dat de discussie overbodig maakt. Zo 
komen we tot echte vakantiejobs die zeer beperkt zijn in de tijd en die 
bedoeld zijn voor laaggeschoolden, echte studentenjobs dus, 
waarvoor wij nog een geheel apart tarief moeten vinden. Maar dat 
terzijde. Daarover gaat mijn vraag niet, al vond ik dat een zeer 
interessante piste die u hier hebt uitgelegd.

Wat mij bekommert inzake studentenarbeid, mevrouw de minister, is 

06.01 Stefaan Vercamer (CD&V -
N-VA): Les idées de la ministre 
concernant la réforme du travail 
des étudiants me paraissent  très 
intéressantes. Une analyse sur la 
prévention dans le secteur du 
travail intérimaire a montré que le 
travail des étudiants a surtout 
augmenté chez les moins de 18 
ans. C’est également au sein de 
ce groupe qu’on observe une 
augmentation très sensible du 
nombre d’accidents du travail et je 


